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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:1740 Metoo inom akademin

I november 2017 startade ett upprop mot sexuella trakasserier och 
diskriminering inom akademin. Gruppen växte snabbt i antal och uppropet kom 
i kölvattnet av andra metoo-kampanjer som förts fram tidigare samma höst.

Dåvarande högskole- och forskningsministern reagerade starkt och vidtog vissa 
åtgärder för att kartlägga och uppmärksamma hur det arbetades med denna typ 
av överträdelser inom högskolan. Men vad har hänt sedan dess? Har det skett 
någon uppföljning av tidigare åtgärder, hur hanterar lärosätena dessa 
oacceptabla beteenden i dag och vad görs för att förebygga sextrakasserier vid 
statens största arbetsplats? Studenter och forskare behöver en trygg arbetsmiljö.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Vilka åtgärder har statsrådet har vidtagit för att se till att de frågor som 
akademiuppropet lyfte motverkas och förebyggs på lärosätena?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


